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W  odpowiedzi  na  interpelację  z  dnia  17  czerwca  br.  dotyczącą
złożonych  przez  Legnicę  wniosków  na  poprawę  stanu  legnickich  szkół  ze
środków rządowych przeznaczonych na infrastrukturę edukacyjną  uprzejmie
informuję,  że  od  27  maja  br.  minister  właściwy  do  spraw  oświaty  i
wychowania może ustanowić programy inwestycyjne w celu realizacji polityki
oświatowej.  Do  tej  pory  minister  nie  wydał  żadnego  komunikatu  o
ustanowieniu programu inwestycyjnego i o naborze wniosków.

Niezależnie  od powyższego Miasto Legnica  bierze udział  w każdym
rządowym  programie  dotyczącym  wzbogacenia  infrastruktury  szkolnej,  jak
również  rozwoju  kapitału  ludzkiego.  W  ostatnich  latach  w  zakresie
doposażenia  i  modernizacji  bazy  rokrocznie  realizowano  m.  in.:  rządowy
program „Posiłek w szkole i w domu”,  rządowy program rozwijania szkolnej
infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii
informacyjno – komunikacyjnych pod nazwą „Aktywna tablica”,  Narodowy
Program Rozwoju Czytelnictwa oraz projekt „Laboratoria przyszłości”. Na ich
realizację  wydatkowano  łącznie  kwotę  4.193.151,37  zł.  Ponadto  w  ramach
rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – edycja
druga  Miasto  otrzymało  promesę  w  kwocie  15.750.000,00  zł  na  realizację
zadania „Przebudowa infrastruktury sportowej  i  rekreacyjnej  w Legnicy”.  Z
powyższych  środków zostanie  sfinansowana  przebudowa  boiska  w  Zespole
Szkół Budowlanych (1.780.000,00 zł ) oraz modernizacja bazy sportowej w II
Liceum Ogólnokształcącym (3.020.113,00 zł).

Z up. Prezydenta Miasta

Krzysztof  Duszkiewicz
(Zastępca Prezydenta)

Do wiadomości:
1. Marta Wisłocka, Przewodnicząca Rady Miejskiej Legnicy
2. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli

3. a/a 


